

研究論文

[憂鬱、賦權、家庭支持與在監個人進展之相關性：針對台灣女性受刑人的實證研究](#) 【國圖】

.....朱群芳(Doris C. Chu)、陳星宜(Sing-yi Chen)、
謝沛怡(Pei-yi Hsieh)、陳昕榆(Sin-yu Chen)

【The Correlations among Depression, Empowerment, Family Support and Personal Growth: An Empirical Study of Female Inmates in Taiwan】

[原鄉部落動態能力之分析：對部落治理的意涵](#) 【國圖】

.....黃源協(Yuan-Shie Hwang)、張玉龍(Yu-Lung Chang)、莊俐昕(Li-Hsin Chuang)

【Analyzing the Dynamic Capacity of Indigenous Tribes: Implications for Tribal Governance】

[醫務社工該怎樣表現？醫務社工績效指標與績效管理的實務及反思](#) 【國圖】

.....侯建州(Chien-Chou Hou)

【How Should Medical Social Workers Behave? Practice and Reflection on Performance Indicators and Performance Management of Medical Social Workers】

[數位性別暴力盛行率研究初探](#) 【國圖】

.....王珮玲(Si-Chun Wang)、陳怡青(Si-Chun Wang)、方念萱(Si-Chun Wang)

【Preliminary research on the prevalence of digital gender-based violence in Taiwan】